
Acta de la sessió de la Junta de Districte 
Marítim

Data: 7 de novembre de 2022
Número: 10/2022
Caràcter: Ordinari
Hora: 20:00h
*Lloc: Saló de Reunions C. C. “La Marina”

Assisteixen:

Mari Carmen Ribera Soriano Presidenta

Esther Giner Hidalgo Vocal (Veïna Designada PP)

Vicente Guillamón Terrado Vocal (Regidor Partit Popular)

Vicente Ortiz Ramos Vocal (Veí Designat Alcaldia)

Jose Carles Mas Vocal (AAVV Meridià)

Tonica Miralles Cumba Vocal (AC Unió Musical del Grau)

Vicente Bonachera Forner Vocal (AC Grup Scout)

Roman Simó Gómez Secretari

No assisteixen: Manuel González Galván ( AAVV Marjalería).

Excusen la seua assistència: Tica Palau (AAVV El Faro), Ana Raga Cases (AMPA CEIP El
Pinar),  Matilde  Ramos Alonso  (  Veïna  Designada Alcaldia),  Lidón Ribera  Soriano  (
Veïna Designada PSPV-PSOE) i Esteban Ventura Martí (Regidor Ciutadans).

Ordre del dia:

1.- Aprovació Acta 12 octubre 2022

2.- Informació Presidenta

3.- Precs i preguntes

En el Saló de Reunions del Centre Cultural “La Marina”del Grau de Castelló,
sent  les  20:*00h  del  dia  7  de  novembre  de  2022 sota  la  presidència  de
l'Excel·lentíssima Senyora tinenta d'alcalde Mari Carmen Ribera Soriano, es reuneixen
els senyors i senyores abans esmentats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta de
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Districte Marítim, amb la meua assistència com a secretari delegat del districte per a
donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la presidència es procedeix a iniciar la
sessió. 

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, DE L'ACTA DE DATA 12 D'OCTUBRE DE 2022

La Sra. presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer
a la redacció de l'acta de la passada sessió celebrada el 12 d'octubre de 2022.

No havent-hi cap objecció, s'aproven per unanimitat.

2.- INFORMACIÓ SRA. PRESIDENTA

La *Sra presidenta va informar els membres de la junta que s'havia repintat el
pas de zebra de la carrer Canalejas cantó amb carrer Balerares (front Forn García),
que s'havia “esborrat” a causa d'unes obres realitzades en la calçada.

També va anunciar que a la  cantonada de la Pça Pintor *Porcar  on havia
situat uns contenidors que tapaven la visibilitat que es van traslladar a causa d'això,
s'han pintat aparcaments de motocicletes per a impedir que aparquen altres vehicles
també impedisquen la visibilitat.

Igualment,  s'ha  senyalitzat  horitzontalment  la  prohibició  d'estacionar  a  la
cantonada  de  la  C/Eivissa  (Rt  Bombita  –  Pça  Museu  de  la  Mar)  per  a  intentar
solucionar  el  problema originat  quan es  van  retirar  els  contenidors  de  reciclatge
d'aqueixa zona, ja que aparcaven vehicles que causaven molèsties.

La Sra. presidenta va comentar que en la Pça Miquel Peris s'havien plantat
diversos arbres per a intentar pal·liar la falta de zones d'ombra, sobretot a l'estiu.

Va informar els presents ja s'havia représ l'expedient de construcció del nou
CEIP  Sebastián  Elcano,  mitjançant  la  sol·licitud  a  Conselleria  de  l'augment  del
pressupost  en  un  26%,  la  qual  cosa  traduït  monetàriament  significa  que
s'augmentarà el pressupost en 1,100,000€, per a un total de 5,000,000€. Això ha
sigut  necessari  a  causa  de  l'augment  dels  preus,  ja  que  si  no  s'haguera  produït
aquesta modificació,  la licitació haguera quedat deserta.  Va indicar a més que la
construcció del nou edifici començaria després de finalitzar el present curs acadèmic,
cursant els alumnes l'any vinent d'estudis en les instal·lacions del CEIP L’Illa (confiant
que els  alumnes del  CEIP  Herrero que actualment es  troba allí  desplaçats  degut
també a obres en el seu centre, hagen tornat a aquest després de la finalització de
les mateixes).

Va afegir que l'obra que estava previst realitzar en C/Almirall Cervera en 2023
per a solucionar el problema dels portals que – per estar en un nivell inferior al del
carrer – s'inunden quan plou, es realitzarà finalment enguany - després d'aconseguir
dotació pressupostària del xicotet romanent existent en una partida – i consistirà en
la  realització  de  mes  embornals  en  aquest  carrer  de  manera  que  absorbisquen
l'excedent d'aigües pluvials a fi que no arriben als esmentats portals.

A continuació va llegir un llistat de les papereres que s'anaven a col·locar
l'endemà al Grau, després de la realització d'un informe per part del tècnic municipal
responsable:  carrer  Gravina  15,  carrer  Sant  Pere  8,  Avda Port  43,  carrer  Marina
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Espanyola  cantó  amb   carer  Monturiol,  C/Sebastián  Elcano  11,  carrer  Almirante
Cervera cantó amb carrer Monturiol, carrer Magallanes 1, carrer Monturiol 6 i 14,
carrer  Alcocebre  cantó  amb  Avda  del  Port,  carrer  Trafalgar  cantó  amb  carrer
Magallanes i carrer Torrenostra 7.

Finalment, va anunciar als membres de la junta que el nou PGOU s'anava a
aprovar el següent divendres 11 de novembre a les 10:*00h en Ple Extraordinari.

3.- PRECS I PREGUNTES

El  Sr Ortiz  va preguntar si l'ordenança municipal referent als patins elèctrics
estava ja en vigor

Va contestar el Sr Mas que havia finalitzat ja el període d'al·legacions.

La  Sra.  presidenta va  contestar  que quan  entrara  en  vigor  seria  obligatori
portar casc i jupetí reflector (a la nit).

El  Sr  Guillamón  va  afegir  que  al  principi  havien  inclòs  en  l'ordenança
l'obligatorietat d'un segur, però es va eliminar pel fet que cap municipi pròxim (Vila-
real,  Benicàssim,  Almassora….)  exigia  aquesta  assegurança  i  anava  a  causar  mes
confusió que una altra cosa.

La  Sra  Miralles va  exigir  mes  esforç  en  la  neteja  de  fulles  del  parc  “La
Panderola”. També es queixe que les arrels dels arbres de la Pça Pintor *Porcar - front
subseu – alcen la vorera.

Respecte  al  tema  dels  arbres,  el  Sr.  secretari el  va  informar  que  havien
informat  el  departament  competent,  però  que  era  car  i  calia  dotar-lo
pressupostàriament,  ja  que  calia  alçar  la  vorera,  tallar  les  arrels  i  podar  l'arbre
(perquè el  pes de la  copa no supere  al  de  les  arrels,  la  qual  cosa provocaria  la
caiguda de l'arbre), i finalment tornar a refer la vorera.

La  Sra presidenta va informar la Sra. Miralles que no hi havia llista d'espera
d'accés als cursos de natació en la piscina de l'Emilio Fabregat, ja que havien sigut
admeses totes les sol·licituds. Va afegir que a la porta de la Tinença de Alcadía hi
havia una llista amb els torns establits per a realitzar el pagament allí mateix.

El  Sr  Mas va  reiterar  les  seues  peticions  de  neteja  de  regueres  i  séquies,
pintada  de  balises  i  repintat  de  la  senyalització  de  la  zona  del  riu,  com feia  en
anteriors sessions de la junta de districte.

També es va queixar del reapedaçament realitzat, ja que tot el que s’havia fet
en els últims 3 mesos estava ja per a tornar a fer - se. Va recordar la promesa de la
Sra alcaldessa de reasfaltar tota la zona del riu, i va afegir que s'estaven realitzant
abocaments de fecals  en aquest,  el  qual  es veia clarament ja que hi  havia en el
mateix una gran taca negra. Va finalitzar dient que aquest abocament havia a més
creat un núvol de mosquits.

Va  afegir  que  en  Camí  Donació  amb  Camí  La  Plana  s'havia  realitzat  un
abocament de poda diversos dies arrere que envaïa quasi tot un carril de circulació a
més  de  tapar  la  visibilitat,  amb  l'enorme  perill  que  tot  això  comporta.  Però  el
sorprenent, va dir, és que aqueix mateix dia la policia havia col·locat allí una cinta i
l'abocament no s'havia retirat. Va comentar que era vergonyós que la policia haguera
informat de l'abocament – suposava - i no s'haguera recollit immediatament.
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Va finalitzar dient que tant el sòl de l'ermita del Meridià com una de les portes
d'aquesta,  necessiten  reparació  i  que  havia  realitzat  un  SMC,  esperant  que
s'atenguera la seua petició.

El Sr. Guillamón es va queixar que les fulles de les palmeres de la C/Sant Pere
quasi tocaven sòl

La  Sra  presidenta va  contestar  que ja  s'havia  iniciat  la  poda de  palmeres,
començant pel Passeig Buenavista i que prompte es podarien les de la C/Sant Pere.

El Sr. Guillamón va comentar que molts dels proveïdors que havien realitzat
serveis o subministraments durant les festes de Sant Pere, encara no havien cobrat.

Va contestar la  Sra presidenta que aquesta pregunta ja l'havia contestada en
una comissió municipal, que el motiu era la falta de personal tècnic del Patronat de
Festes.  Que aquesta falta  de personal  ja estava coberta i  que s'esperava que les
factures començaren a abonar-se en breu.

El Sr. Bonachera va comentar que a la UE que s'ha urbanitzat recentment en
l’Avda Ferrandis  Salvador,  just  en  “la  corba”  s'ha  instal·lat  un  parc  de  jocs  per  a
xiquets, però que no s'ha realitzat un pas de zebra per a poder accedir des de l'altra
vorera d'aquesta avinguda.

La  Sra Giner va preguntar si  després de l'accident ocorregut a causa de la
caiguda d'un pi s'havia pres alguna mesura de prevenció.

Va contestar la Sra presidenta que el departament encarregat estava realitzant
una revisió de tots els pins, no sols en “la Pineda” si no en tots els pins dels voltants.

El Sr Mes va preguntar si era cert que el servei de “Taxi a Demanda” no anava
a les cases de la *Marjalería que ho sol·licitaven si  no que hi havia uns punts de
parada establits.

Va  contestar  la Sra  presidenta que,  efectivament,  així  era,  però  que
desconeixia on estaven situades les parades de *Marjalería. Va quedar a esbrinar-ho
i informar el Sr. Mas.

El Sr Guillamon va preguntar quan eixirien els nous bons de comerç.

Va contestar la  Sra presidenta que  després del pont de la Concepció, ja que
així ho havien sol·licitat els comerciants. Va afegir que l'aportació de l'aj. seria de
200.000€

La Sra Giner va preguntar quan finalitzaven les obres de l'Av. *Lidón.

Va contestar la Sra presidenta que a la fi de gener o principis de febrer estava
prevista la seua finalització

I sent les 21.00 hores de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi
més  assumptes  que tractar,  la  Sra.  presidenta alça  la  sessió,  de  tot  això,  com a
secretari en dono fe i, perquè conste, alce la present acta que signe juntament amb a
la Sra. presidenta de la Junta Municipal de Districte Grau.
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